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Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"„ Miért szüntették meg a Kiskunhalas városban muködo vámudvart?" címmel a
Házszabály 91 . S-a alapján kérdést kívánok benyújtani dr . Lamperth Mónika belügyminiszterhez .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Kiskunhalason és körzetében az embereknek komoly gondot és plusz költséget okoz,
hogy megszüntették a kiskunhalasi vámudvart . Vámügyintézés céljából Kecskemétre vagy
Szegedre kell utazniuk. Miért került sor a kiskunhalasi vámudvar megszüntetésére? Tervezik-
e a tapasztalatok alapján a vámudvar újbóli megnyitását?

Várom válaszát .

Budapest, 2004 . június 9 .
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